
                                                                  
 

 

Dagsorden og referat fra bestyrelsesmøde den 30. april 2025 kl. 

16.30-18.30 

 

Mødested:  

Dagtilbudsområde Midt-vest, konferencelokalet, Abildvej 20A,1. sal, 9900 Frederikshavn 

Der udleveres ikke bilag på mødet, så hvis du har brug for fysiske papirer, kan du 

selv printe dem ud. 

 

Deltagere: 

Forældrerepræsentanter: 

Kristian Harving – Kernehuset – Troldehøj (formand) 

Catrine Bruun - Mælkevejen - (næstformand)  

Marianne Nejsum – Landbørnehaven (afbud). Nicholine Lærke Ross Nielsen deltog i 

stedet for. 

Camilla Fynbo – Øster Dahl  

Lasse Juhl Damkjær -  Abildvej – (afbud) 

Mette Marie Hvilsom – Pilekvisten  

Karina Andersen - Troldehøj 

Mikkel Hostrup - Dagplejen  

Abildgård – ikke repræsentanter 

 

Medarbejderrepræsentanter: 

Maria Johansen 

Britt Larsen 

 

Forældrebestyrelsens sekretær: 

Randi Pauli Nyhagen 

 

Referent: 

Kirsten Christensen 

 

 

 

 



                                                                  
 
  

• Godkendelse af referat fra sidste møde den 24/1 2025 
Referat: Godkendt. 

 

 

• Kort overblik over økonomi og børnetal 

Økonomi: 

Referat: 

Kort orientering om det forventede budget. Det forventes at budget 2025 

kommer til at balancere. 

 

          Børnetal: 

Der er generelt faldende børnetal i børnehaverne i hele kommunen. 

Det er meget svært at forudse 0-2 års området.  
Der bliver holdt tæt øje med udviklingen.  

 

 

• Dialogmøde med politikkerne d. 9. april.  

Referat: 

Catrine, Mette Marie og Randi deltog i dialogmødet. 

Der blev bla. informeret om det faldende børnetal, børn med særlige 

behov som er stigende og specialklasserne på skolerne.  

Emnerne til drøftelse ved bordene lød: ” Hvordan kan vi skabe 

fællesskaber med plads til alle?” og ”Hvad betyder et ressourceorieteret 

børne og ungesyn for jer?” 

Mødet bar præg af, at det er valgår i år. 

Næste dialogmøde ligger i oktober. 

Det giver mening at deltage i debatten. Dialogmøderne giver mulighed 

for at komme med input direkte til politikerne 

 

• Nyt fra forældrerådene 

Hvad sker der i de enkelte huse: 

Referat: 

Kernehuset:  

Der holdes arbejdsdag den 22/5. Der serveres pølser til aftensmad.  

 

Mælkevejen:  

Stadig en succes med bag for en sag.  



                                                                  
 

Sommerfesten er planlagt. Her vil der bla. være hoppeborg, slush-ice 

m.m.  Det plejer at være en succes. 

 

Troldehøj.: 

Den 23/5 afholdes der Tour de Troldehøj, hvor der skal samles penge ind 

til børnehaven. 

 

Landbørnehaven: 

Har haft Michael Bach på besøg. Det er altid en stor succes. 

Bag for en sag er der også altid stor opbakning til.  

Har søgt fondsmidler bla. til etablering af en kartoffelmark. 

 

Pilekvisten: 

Har holdt bag for en sag med stor opbakning. 

Afholder cykelløb den 13/6.  

 

Øster Dahl: 

Afholdt bag for en sag med stor succes.  

Har haft arbejdsdag, hvor der blev lavet nye legeområder til børnene. 

Super fint arrangement. 

 

 

Drøftelse om mulighed for at søge fondsmidler.  

Der ligger mange penge i de forskellige fonde, det er bare et spørgsmål 

om at finde de gode projekter. 

 

  

• Madordning 

Referat: 

Et sundt frokostmåltid. 

Som det er nu, har der hvert 2 år været valg vedr. kommunalt 

frokostmåltid i børnehaverne. Det er lovpligtigt. 

Det er forældrene i den enkelte børnehave, der vælger/ fravælger om de 

ønsker tilbuddet. Hvis forældrene siger ja, er det gældende for alle børn i 

børnehaven i 2 år. 

Vi har endnu ikke hørt om der skal være valg i efteråret 2025. Mere info 

følger. 



                                                                  
 

 

 

 

 

• Verdensmålsuge (uge 36) åbning i Øster Dahl 

Referat: 

Der er besluttet at verdensmålsugen i år skydes i gang i Øster Dahl 

Børnehave. 

Borgmesteren kommer, der serveres mad til både børn og voksne og der 

vil være musik m.m. 

Der opfordres til at så mange som muligt bakker op om arrangementet,  

så det kan blive en festlig dag. 

Invitationen er gældende for alle institutioner i hele Frederikshavn by.  

Mere info. følger 

• Evt. 

Suppleanter i bestyrelsen 

Referat: 

Der skal vælges en 1 og 2 suppleant i forældrerådene i alle huse, så  de 

kan deltage i bestyrelsesmøder, hvis forældrerepræsentanten er 

forhindret. Det er forældrerepræsentanten, der har ansvar for at finde en 

suppleant til mødet. 

Forældrerådene må meget gerne komme med evt. punkter til 

bestyrelsesmøderne. 

 

• Punkter til næste møde 

Hvordan inddrager/motiverer vi forældrene mere i husene.  

 

 



                                                                  
 

                          
 

Næste bestyrelsesmøde er den 28/8 kl. 16.30-18.30. Dagtilbudsområde 

Midt-vest, Abildvej 20A, 1 sal, konferencelokalet, 9900 Frederikshavn 

 


